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s1.
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade
mötet öppnat..

Nr 4 -ZAA4
Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
föreni ngs styrelsemöte 2404-08-23.
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$2.
- Föregående mötens protokoll nr. 2-2A04 och 3-2004 godkändes,

s3.
- Vid årets stämma 2004-05-27, beslöts att avgående Nils Glaveby skulle söka
ny ledamot att efterträda honom i valberedningen. Ett namn har nu kommit upp
det är Benny Eriksson, Bronsnålsgatan 1 som föreslås. Styrelsen kunde efter
mandat från stämman godkänna honom som ledamot av valberedningen för innevarande
år.
- Vid stämman beslöts vidare att tre stadgeändringar skulle godkännas och dessa kommer
nu att föras in i Bronsyxans stadgar och därefter distribueras till samtliga medlemmär.
- Ulla Pettersson redogjorde för innehållet i ett möte i Stadshuset angående Västerås stads
förslag att utveckla Bjurhovda. I korthet kan nämnas att de gamla Bjurhovdaskolorna torde
awecklas samt en ny skola byggas i kvarteret där Bjurhovda Centrum ligger. I samband
därmed kommer också troligen en del ny- alt ombyggnationer att ske. Något beslut är
dock ännu ej fattat, och det synes i dagslåget inte som om vårt område kommer att in-
begripas i någon förändringsprocess.

s4.
Nytillträdda kassören Ulla Pettersson kunde meddela att föreningens ekonomiföljer
upplagd plan.
De framlagda siffrorna visade på ett prognostiserat underskott om ca. 80000 kr,
vilket är i linje med den lagda budgeten för året. I dessa siffror finns dock inte några
kostnader för den kommande bredbandsinstallationen medtagna.
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S 5. Bredbår;d
- Magnus redogjorde för den senaste utveclilingen i bredbandsfrågan. Anders Hallqvist
har under senvåren och sommaren gjort ett omfattdnde arbete och Arbetsgruppen för
Bredband (BAB) har haft ett antål möten, med tonvikt på senare delen av sommaren.
Tre stycken anbud på entreprenaden att installera det fysiska nätet har inkommit, och
BAB-medlemmarna har arbetat med att följa upp referenser på deras tidigare liknande
utförda arbeten. BAB kom fram till att rekommendera entreprenören PMC för utförande
av helentreprenaden (inkl. grävning, rördragning, installation och inkoppling) som ett
Turn-Key projekt, då dessa hade den mest gynnsamma offerten. Efter det senaste
BAB-mötet beslöts att Anders Hallqvist samt Peter Haglund skulle sammanträffa med
ansvarig person på PMC för att gå igenom frågor och detaljer som ej angivits i offerten.
Dessa skrevs ned och har därefter skriftligen godkänts av båda parter.



- Styrelsen godkände detta förslag då det kunde fastställas att det ligger inom de ramar
som fastställdes vid extrastämman 2003-09-15. Styrelsen beslöt att direkt efter styrelse-
mötet lägga en beställning till PMC. Planen blir då att installationen skall vara genomförd
och överlämnad till Bronsyxan, helst före den 1 nov 2004, men dock senast den 20 no-
vember 2OO4.

- Vidare beslöt styrelsen, för att få ett snabbt och praktiskt arbetssätt, att BAB får mandat
att fatta beslut om ev. tillkommande kostnader inom ram som angivs av styrelsen.

- Magnus redogjorde också för de offerter som inkommit från ett antal banker, på det lån
som föreningen kan komma att ta för att finansiera bredbandsanläggningen. Det kunde
konstateras att nivån och villkoren i offerterna var synnerligen likartade och styrelsen
därför uppdrar till kassören Ulla Pettersson att fastställa vilken bank som passar bäst
att placera lånet i.

S 6. Övr. frågor:
- Bo Larsson berättade att han tagit kontakt med servicefirman angående miss- Akgräsklipp-
ljud från åkgråsklipparen. Detta beror troligen på rostiga lager som kan komma sig aren
av att man har tvättat klippbordet med högtryckstvätt, varvid vatten trängt in och
sedermera orsakat rost- och friktionsproblem. Alltså rekommenderas inte rengöring
med vatten utan enbart avskrapning av de tjocka gräslager som bildas i klippbordet.
I detta sammanhang åtog sig Gunnar Larsson, tel 125183, att ta över skötselansvaret
för åkgräsklipparen efter Erik Wredling. Styrelsen accepterade tacksamt detta er-
bjudande.
- Magnus meddelade att det ännu är ett fåtal Samsonventiler som ej är åtgårdade. Han Samson
tar upp detta med samordnaren Lennart Larsson, då det brådskar att få alla ventiler ventiler
bytta/åtgärdade före vintersäsongen.
- Magnus berättade att Mälarenergi har stött på om renspolning av våra huvudavlopps-Avlopps-
stammar och att denna ska ske under oktober månad. Bo Larsson och Gunnar
Larsson utsågs till samordnare som ska tillse att renspolningen sker på korrekt sätt!
- Ulla Pettersson är aktiv med att komma fram till vilken internetbank som är mest

spolning

praktisk och kostnadseffektiv för henne att använda för Bronsyxans ut- och inbetalningar.
- Ena garageplansbelysningen på gården Bronsdolgsgatan/Kultyxgatan är trasig.
Gunnar Larsson kontaktar EI-AB för åtgärd av detta.

s7.
Nästa möte bestämdes till den 6 oktober 2004

s8.
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.
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